
Van: Vleugel, J.A.  
Verzonden: dinsdag 5 april 2022 10:18 
Aan: j.heesbeen@drmollercollege.nl; l.aussems@sgdeoverlaat.nl; Sander Buiks 
<s.buiks@sgdeoverlaat.nl>; Rosanne Melfor <r.melfor@drmollercollege.nl>; Miriam Geboers 
<m.geboers@doultremontcollege.nl>; Boom, Monique aan den <M.aandenBoom@rocwb.nl>; 
Westland, J.W. <j.w.westland@wvoranje.nl>; Ben Verbruggen <benverbrug@hotmail.com>; Ton 
Milatz <milatz@met-pro.nl>; Saskia Jessen <s.jessen@walewyc.nl>; Prins Willem Alexanderschool 
<info@pwaschooleethen.nl>; Kees Hamers <kees.hamers@scalascholen.nl>; Directie Meerdijk 
<directiemeerdijk@leerrijk.nl>; alice.van.beers@scalascholen.nl; Jacob Uijl <juijl@cbderank.nl>; 
Susan van Pinxteren <s.vanpinxteren@vanhaestrechtcollege.nl>; Noppen, J.H. van 
<j.h.noppen@wvoranje.nl>; Claudia Bolluijt <c.bolluijt@doultremontcollege.nl>; Yvonne Mutsaers 
<yvonnemutsaers@leerrijk.nl>; Mariëlle Vercammen <m.vercammen@stichtingbravoo.nl> 
Onderwerp: reactie op extra vergadering AB-POVO 
 

Beste AB-leden van POVO, 
 
Het DB heeft maandag overlegd over zaken die aan de orde zijn ter voorbereiding op de 
POVO-vergadering van 14 april.   
Vorige week donderdag is een aantal dingen in gang gezet, maar die zijn op 14 april nog 
maar net of nog niet afgerond. 
We noemen het volgende: 

1. De placemat moet op orde – dat is een zaak van de vo-scholen. Die moeten per 14/4 
hun bijdrage hebben ingeleverd, maar daar hoeft de vergadering eigenlijk niet over 
te spreken. De afbeeldingen kunnen naar de secretaris worden gestuurd.  

2. De routekaart moet op orde. Ook dat is een zaak van de vo-scholen. Als zij het Excel-
bestand hebben ingevuld, weten we op 14/4 op welke dagen de scholen hun open 
dag(en) willen houden. Daarover kan het AB een besluit nemen. Het AB kan dan ook 
een besluit nemen in welke weken we de POVO-avonden gaan organiseren. Wanneer 
de verschillende open les-achtige activiteiten worden gehouden, is eigenlijk een zaak 
van de vo-scholen zelf. Die activiteiten worden vrijwel altijd zonder discussie 
overgenomen op de routekaart.  

3. De voorbereiding van de POVO-startdag moet plaatsvinden. Dat houdt in dat het AB 
moet besluiten wat de onderwerp(en) zullen zijn. Maar dat besluit wordt genomen 
na een voorstel van de voorbereidingsgroep en dat voorstel zal op 14/4 nog niet 
gereed zijn. 

4. De notitie over de Werkgroep POVO wordt door Ben herzien op grond van de 
aanpassingen die in de vorige vergadering zijn genoemd.  

 
Zodoende zal het AB op 14/4 maar over een beperkt aantal punten kunnen spreken, te 
weten de data van de open dagen en die van de voorlichtingsavonden. Verder zou de notitie 
aan de orde kunnen komen. Deze drie zaken zouden zo maar eens hamerstukken kunnen 
blijken. Daarom stelt het DB voor om geen vergadering op 14/4 te houden.  
Wat dan wel? Alle AB-leden kunnen het Excel-bestand inzien, dus de voortgang van de 
plannen is transparant. Op grond van het Excel-bestand zal het DB met een voorstel komen. 
Het zou zo maar kunnen dat we via eenvoudig digitaal overleg tot besluitvorming kunnen 
komen (dat geldt ook voor de notitie en de onderwerpen op de startdag). 



Het DB stelt dus voor om via digitaal overleg tot besluitvorming te komen. Mocht blijken dat 
na de meivakantie toch overleg nodig is, geeft het DB dat door, of kunnen AB-leden dat 
aanvragen. 
 
Daarbij nog 3 oproepen: 

1. Willen de vo-scholen de aantallen aangemelde leerlingen nog invullen in het 
gedeelde Excel-bestand van de aanmeldingen? 

2. Willen de vo-scholen echt uiterlijk op 14 april hun activiteiten invullen in het andere 
gedeelde Excelbestand?  

3. Willen de AB-leden aan Jacob Uijl doorgeven de namen van de vo-scholen van wie bij 
de aanmelding leerlingen zich voor meer scholen opgaven en/of het 
aanmeldingstraject niet goed verliep? Dan kan hij contact met die scholen opnemen. 

 
 
met vriendelijke groet, 
 

J.A. (Jaco) Vleugel  

 
Secretaris POVO 
 

 


